

VISA REQUIREMENTS

签证要求

There are two types of visa's available for a student studying at our school. For ONE year or for more than one year and up to five – Pathway Visa.

在我校念书的学生可以申请两种签证：一年签和多年签-最多五年，叫 Pathway 签证

For a PATHWAY VISA the parents need to provide bank statements to show they have enough income to support their daughter for the current year AND the remaining years (\$15,000 each year) through bank statements showing investment income or regular employment income. The more evidence to show proof of funds the better.

如要申请多年签，家长要提供银行资金证明，证明有足够资金支付学生一整年学费并且还能支付剩余年份的学费。学费是每年 15000 新西兰币，例如要申请五年的签证，就要有足够资金支付五年学费。资金证明包括流水记录，投资收入或者固定工作收入。资金量越大越好。

St Mary's can only apply on-line for a student visa for a student who is not accompanied by her Mother so an email photo ID is needed.

在没有家长陪同的情况下，本校只能帮学生在网上申请学生签证，需要学生电子版的签证照片。

All other applications (Mother/Daughter) need passport photos and paper copies of everything. 其他签证（家长或学生）需要所有文件的纸质版以及每人两张护照照片。例如申请家长签证，需要两张家长的护照照片以及两张学生的护照照片。

For the Mother living with her daughter (Visitor Visa Form)

陪读签证所需材料：

Official translated Birth Certificate for her daughter

学生的出生证明（显示父母姓名）

X-rays or Medical exam number **(Please advise if this information is already with Immigration NZ)**

胸片或体检号（如果之前已经递交给移民局，请告知）

Bank statements to show she has savings/income in NZ or money to support her daughter of around \$15,000.00 NZD (each year) plus enough money to purchase a ticket back home (\$2,000).

银行资金证明（在家长名下的账户）有充足资金支付每年 15000 新西兰币以及购买回国机票（约 2000 新西兰币）

Credit card to pay fee of \$184.00

信用卡支付 184 新西兰币签证费

Cash/EFTPOS paid to the school of \$100.00

现金或刷卡支付学校 100 新西兰币服务费

2 x passport photos of the Mother

两张家长护照照片

2 x photos of the daughter

两张学生护照照片

Passport

护照原件

For the Daughter studying at St Mary's (Student Visa)

学生签证所需材料:

X-rays or Medical exam number **(please advise if Immigration NZ already has some of these documents)**

胸片或体检号（如果之前已经递交给移民局，请告知）

Bank statement in her name with enough funds to travel home (about \$2,000)

学生名下银行账户证明有足够资金回国（约 2000 新西兰币）

2 x passport photos **or electronic pdf, or jpeg copy for an online application (which St Mary's College can organise)**

两张护照照片（如果在网上申请，PDF 电子版即可。学校国际部可以帮拍护照照片）

Official translated Birth Certificate

出生证明

Credit card to pay fee of \$277.00 (or \$250 if it is online)

信用卡支付 277 新西兰币签证费（如果是网上签证则 250 新西兰币）

Cash/EFTPOS paid to the school of \$50.00

现金或刷卡支付学校 50 新西兰币服务费

Passport

护照原件

School supplies

学校提供

A copy of her latest school report including an Attendance rate

近期成绩单以及出勤记录

Letter of Offer

入学通知信

Receipt

学费收据

Letter of Confirmation

入学确认书